
Z Á P I S

z veřejného  zasedání  zastupitelů obce  KOSOŘICE
konaného  dne  29.03.2006

Přítomni:  Josef Poslt, Václav Vávra, Jaroslav Kovář, Josef Koštejn, Jiří Hruška, Ing.Tomáš
Poslt

Omluven: Jan Bednář,

Dále byli přítomni občané obce dle presenční listiny.

Jednání zahájil a řídil starosta obce Josef Poslt  a  konstatoval, že jednání zastupitelů je
usnášeníschopné.

Program zasedání:
  1.  Volba návrhové komise, ověřovatelů zápisu a zapisovatele
  2.  Kontrola minulého zápisu
  3.  Schválení rozpočtu obce na rok 2006
  4.  Schválení Obecně závazné vyhlášky č. 1/2006 – Požární řád obce
  5.  Schválení vypsání konkurzu na funkci ředitelky MŠ v Kosořicích

   6.  Informace o činnosti Mikroregionu CHLUM
  7.  Informace o zaplacených poplatcích za odvoz komunálního odpadu
  8.  Informace o prováděné rekonstrukci parku
  9.  Zpráva o činnosti zastupitelstva OÚ od minulého zasedání
10.  Diskuse
11.  Návrh usnesení
12.  Závěr

Starosta obce navrhl rozšíření programu zasedání o tyto body a zařadit k projednání -
doplnit za bod č.4 a ostatní posunout:

- doplnění o schválení OZV č. 2/2006 Podmínky zabezpečení PO při akcích s účastí
většího počtu osob
          -  schválení výše odměn zastupitelů dle NV č. 50/2006 Sb.

schváleno 6 hlasy

K bodu 1.
Návrhová komise:   ing.Poslt Tomáš, Koštejn Josef
Ověřovatelé zápisu:  Vávra Václav, Kovář Jaroslav
Zapisovatelka: Kovaříková Jaroslava

schváleno 6 hlasy

K bodu 2.
Provedena kontrola usnesení z 28.12.2005 – rozpočet na rok 2006 bude na dnešním zasedání
projednán.



K bodu 3.
Rozpočet obce Kosořice na rok 2006 byl vyvěšen na úřední desce – předložil ing.Poslt
Tomáš. Seznámil podrobně s příjmy obce, které se skládají z poplatků a daní a dalších
drobných položek. Výdaje – na údržbu komunikací, rekonstrukci parku, zasíťování lokality
„SAD“  pro výstavbu nových rodinných domků. Příjmy a výdaje uskutečněné v období
rozpočtového provizoria

schváleno 6 hlasy

K bodu 4.
Se zněním Obecně závazné vyhlášky č. 01/2006 – Požární řád obce seznámil starosta obce
Poslt Josef.  OZV vyvěšena na úřední desce obce.

schváleno 6 hlasy

K dobu 5.
Se zněmím Obecně závazné vyhlášky č. 02/2006 – Podmínky zabezpečení PO při akcích
s účastí většího počtu osob seznámil starosta p. Poslt.   OZV vyvěšena na úřední desce obce.

schváleno 6 hlasy

K bodu 6.
Ředitelka MŠ v Kosořicích odchází ke dni 30.6.2006 do starobního důchodu a obecní úřadv
souladu s § 166 odst. 3 zák. 561/2004 Sb. a podle vyhlášky MŠMT ČR č. 54/2005 Sb.
vyhlašuje konkurz na obsazení funkce ředitelky MŠ. Obeslány byly dotčené instituce
k delegování členů konkurzní komise. Informace vyvěšena na úřední desce OÚ i na stránkách
web.  Termín přihlášek do 10.5.2006.

K bodu 7.
Informaci o činnosti Mikroregionu CHLUM podal starosta obce.  Obci předány již vytištěné
informační brožury (předány zúčastněným občanům). Na vědomí bylo vzato rozpočtové
opatření č. 1/2006.

K bodu 8.
Informaci o zaplacených poplatcích za svoz komunálního odpadu předložil starosta obce.
Úlevy od zaplacení mají: Pekařová Marie – DD, Havlová Martina – celoročně v centru pro
postižené, Rašínová Anna – hospic Plzeň, Cermanová Jana – práce v cizině. Ti, kteří ještě
neuhradili poplatek dostanou upozornění.

K bodu 9.
Rekonstrukce parku v Kosořicích. Firma Compaq provedla vykácení starých dřevin a bude
osázeno dřevinou novou. Dále byla pokácena lípa před domem p. Dvořáka – byla již
ztrouchnivělá. Informaci předložil starosta obce. Dřevo z pokácených dřevin bude použito pro
potřeby OÚ.

K bodu 10.
Informaci o činnosti zastupitelstva od minulého zasedání podal starosta obce :
- proveden úklid autobusové čekárny; vyvezeny staré vitríny z prodejny;  ateliér K+K
zpracuje dokumentaci inženýrských sítí se zakončením na jednotlivých parcelách;
odsouhlasen a proveden prořez stromů, které zasahují do el.vedení; zadáno zpracování na
otočku v obci, zatrubnění strouhy u rybníka a komunikace před sběrným místem
s odvodněním;   



-  informaci o realizaci cyklotras v naší obci – podal místostarosta p.Vávra – TIM bude
vybudováno na místě staré čekárny spolu s odpočinkovým místem. Změna je v tom, že město
MB nezískalo dotaci na vybudování cyklotras a obcím bude dána dotace pouze na značení.
Tím, že nebude poskytnuta dotace není s částkou na vybudování TIM počítáno v rozpočtu.
Buď místo vybudujeme sami a nebo se vyčká do příštího roku. Investice by přišla asi na 40
tis.

K bodu 11.
Podle Nařízení vlády č. 50/2006 Sb., se mění výše odměn za výkon funkce členů
zastupitelstev. Neuvolněným zastupitelům v naší obci se výše odměn navrhuje podle této
vyhlášky takto: starosta   7960,00 Kč, místostarosta  6540,00 Kč, zastupitelé-předsedové
komisí  760,00 Kč.  Odměny poníženy a doplatek bude vyplacen ke konci roku do výše
mawima s přihlédnutím navýšení od 1.1.2006.

schváleno 6 hlasy

K bodu  12.
Diskuze:
Starosta p. Poslt:
-  ve dnech 2.-.3.6.2006 proběhnou volby do parlamentu – starosta obce apeloval na občany k
účasti
- v letošním roce se uskuteční oslavy ke 120. výročí založení hasičského sboru v obci,
organizaci si zajistí hasiči
-  dne  2.4.2006 se uskuteční zájezd do Litoměřic – autobus v režii OÚ
-  pálení čarodějnic proběhne jako v minulých letech,  svoz spalitelného odpadu bude možný
na určené místo  od  27.4.2006
- na OÚ je k nahlédnutí ÚP obce, každý kdo má zájem o nahlédnutí má možnost –
připomínky k plánu nejpozději do 25.4.2006
- dne 29.4.2006 bude v obci proveden sběr nebezpečného odpadu, který provede firma
Compag
-  otočka autobusu na návsi – bude zaměřeno a provede se zakreslení  a žádáme dotaci
-  na radnici v Dobrovici je výstava kraslic
- povodňovou komisí byly zjištěny nedostatky u domů čp. 132, 126 a 3 – toto musí být
odstraněno
-  stavební úpravy na hřišti – zámková dlažba – dětský koutek bude zachován
Ředitelka školky p. Zahradníková:
-  bude odcházet do důchodu, k zachování školky nutno dodržet počty dětí, nutné jsou opravy
budovy – střecha ve špatném stavu, okna, bojler je starý a zanesený. Obsazení školky i
vybavení je na dobré úrovni, pouze k doplnění a výměně některé vybavení.  Za  22 let práce
v MŠ  bude vzpomínat v dobrém.
Starosta p. Poslt:
-  poděkoval p.Zahradníkové za dobrou práci  a  OÚ se bude snažit nové ředitelce v její práci
pomoci. Rekonstrukce budovy bude rozsáhlejší a nákladnější a není možné provést opravy
pouze některé. OÚ se pokusí požádat na rekonstrukci dotaci.
P. Beneš Fr. – poděkoval také p. Zahradníkové a pro stávající i budoucí zastupitelstvo brát
v úvahu připomínky p. Zahradníkové

K bodu  13.
Návrh na usnesení předložil ing.T.Poslt – příloha

schváleno 6 hlasy



K bodu 14.
Závěrem p. starosta poděkoval za účast  a věří, že letošní rok bude  úspěšný a  apeloval nejen
na zastupitele ale i na občany obce k dobré práci pro obec.

Zasedání ukončeno  v 19,30 hod.

Ověřovatelé zápisu: Vávra Václav
Kovář Jaroslav

Zapsala: Kovaříková Jaroslava

Poslt Josef
starosta obce


